

**DATA-SHEET**

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0259 1 000 42	Chemical Name: 化学名称	phenolic resin 酚醛树脂
Trade Name: 商品名称	HY-2002	CAS No.: CAS 编号:	-
Synonym 同类名称	DUREZ 12687		

Product Information: 产品资料

**\*\*\*Specification 规格**

Appearance 外观	Brown powder 褐色粉末	Softening Point°C 软化点°C	70-100
HMT Content %≤ HMT 含量%≤	7.5±0.5	Fineness (80mesh) 筛余物(80mesh)	0.0

**\*\*\*Typical Properties 主要特性**

It is brown powder, the softening point is 70-100,and it contains about 8%HMT.	褐色粉末, 软化点为 70-100.本品大约含有 8%的 HMT。
--	-----------------------------------

**\*\*\*Recommended Applications 应用推荐**

it is not only contains HMT but also contain long-chain aliphatic hydrocarbons link structure, It can improve the brittleness of cured , the crosslinking density, and rubber modulus, hardness, wear resistance. It is the best resin to hardening.	本品除含有 HMT 外, 还含有长链脂肪烃链接结构, 较好地改善了固化物的脆性, 提高了交联密度, 提高了橡胶的模量, 硬度, 耐磨性。该产品是增硬效果最好的树脂。
--	--

**\*\*\*Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件**

The product should be stored in the dry and cooling place with good ventilation and should be avoiding hot and sunshine.	应储存在阴凉、干燥、通风良好的地方。包装好的产品应避免阳光直射。
--	----------------------------------

**\*\*\*Package 包装**

Bag: 25kg/bag 包装: 25kg/bag	Pallet(1.1*1.1*0.1): 700kg/P 托盘(1.1*1.1*0.1): 700kg/P
-------------------------------	--